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Z Á P I S N I C A 

z komisie MsZ pre šport zo dňa 6. septembra 2023 

 

Prítomní členovia komisie (6):  

Mgr. M. Antálek (predseda), M. Medňanský, Mgr. T. Malek, Ing. M. Nerád, J. Adamkovič, K. 

Fabiánová 

 

Ospravedlnení členovia komisie (1): 
L. Bukovčan 

 

Tajomník komisie:  

Mgr. M. Krč 

 

Prizvaní a prítomní:  

PharmDr. L. Barszcz – primátor mesta, K. Vidová, P. Vido, P. Nemček 

 

P r o g r a m: 
 

1. Otvorenie 

2. Návrh rozdelenia dotácií pre športové kluby na 1. časť sezóny 2023/2024 

3. Zvýšenie finančných prostriedkov v dotačnom systéme pre športové kluby pôsobiace 

v meste Stará Turá  

4. Rôzne 

5. Záver 

 

 

K   p r i e b e h u   r o k o v a n i a : 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril o 16.05 hod. predseda komisie p. Antálek. Informoval o prítomnosti 

členov a konštatoval, že jeden člen p. Bukovčan sa z rokovania ospravedlnil. Následne oznámil, 

že komisia sa bude riadiť programom, ktorý bol všetkým členom doručený spolu s 

prerokovávanými materiálmi.  

 

Pred hlasovaním vyzval prítomných, či majú návrhy na doplnenie, príp. zmenu programu. Žiadna 

zmena ani doplnenie nebolo predložené a tak dal, za navrhnutý program a prerokovanie 

jednotlivých bodov nasledujúcich po sebe hlasovať.  

 

Prebehlo hlasovanie:  ZA    6 

   PROTI   0  

ZDRŽAL SA 0 

 

Komisia zobrala na vedomie a schválila program zasadnutia. 

  

 

2. Návrh rozdelenia dotácií pre športové kluby na 1. časť sezóny 2023/2024 

Predseda komisie p. Antálek požiadal tajomníka o priblíženie rozdelenia dotácií pre športové 

kluby na 1. časť sezóny 2023/2024. 
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Tajomník komisie p. Krč konštatoval, že do stanoveného termínu a to do 30.6.2023 predložilo 

svoje žiadosti o dotácie celkovo 6 subjektov/žiadateľov.  

Postupne predstavil jednotlivých žiadateľov, rozdelenie a postup pri prideľovaní dotácií. 

Informoval, že dotácie boli rozdeľované na základe kvantitatívnych a kvalitatívnych 

ukazovateľov. 

 

Vysvetlil, že výpočet a jednotlivé bodové hodnotenia prebiehali pod dohľadom koordinátora pre 

športové dotácie, referenta odd. spoločenských služieb, vedúceho odd. ekonomiky a majetku 

mesta a tiež za prítomnosti jedného z poslancov MsZ. Kontrola žiadostí i výpočet prebehli až v 

závere mesiaca august, nakoľko vstúpilo do platnosti nové VZN č. 3/2023 – o dotáciách na 

podporu športu v meste Stará Turá.  

Doplnil, že pri výpočtoch bodového hodnotenia jednotlivých žiadateľov sa postupovalo podľa 

metodického postupu, ktorý je určený v § 7 predmetného VZN č. 3/2023. 

 

Tajomník p. Krč oznámil, že rozdeľovaná čiastka pre 1. časť sezóny 2023/2024 bola vo výške 

21.000 €.  

Podal tiež informáciu, že vo februári 2024 sa podľa rovnakého bodového hodnotenia budú po 

schválení rozpočtu na rok 2024 rozdeľovať dotácie na 2. časť sezóny 2023/2024. 

 

Následne predstavil pridelenú dotáciu pre jednotlivých žiadateľov v prehľadnej tabuľke a vyzval 

prítomných, aby predložili prípadné otázky alebo pripomienky.  

 

Taktiež predseda p. Antálek vyzval prítomných členov, aby predložili svoje prípadné 

pripomienky k tomuto bodu rokovania. Nikto z prítomných žiadne pripomienky nepredložil a tak 

dal hlasovať za tento návrh. 

 

Nikto z prítomných nepredložil žiadne doplnenia ani pripomienky a tak dal predseda komisie 

hlasovať za tento návrh rozdelenia športových dotácií.  

 

Prebehlo hlasovanie:  ZA     5 

   PROTI    0  

ZDRŽAL SA  1 (zdržal sa p. Nerád) 

 

Komisia pre šport odporúča MsZ v Starej Turej návrh pridelenia dotácií športovým 

klubom na 1. časť sezóny 2023/2024 schváliť. 

 

Pridelená dotácia na 1. časť sezóny 2023/2024 

Žiadateľ/Športový klub Pridelená dotácia 

WU-SHU centrum Stará Turá                 1 420,49 €  

Klub športového aerobiku Stará Turá                 5 264,78 €  

Tenisový klub Oskoruša Stará Turá                    726,60 €  

Mestský basketbalový klub Stará Turá                 5 444,99 €  

Mestský futbalový klub Stará Turá                 6 727,00 €  

ATLETIKA Stará Turá                 1 416,14 €  

SPOLU               21 000,00 €  
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3. Zvýšenie finančných prostriedkov v dotačnom systéme pre športové kluby 

pôsobiace v meste Stará Turá 

V tomto bode si zobral slovo predseda komisie p. Antálek a vysvetlil dôvody prečo sa rozhodol 

opätovne otvoriť túto otázku.  

Jeho cieľom a tiež osobnou ambíciou je zvyšovať finančné krytie z rozpočtu mesta na šport 

celkovo, nie iba zvýšiť grantový dotačný systém. Vysvetlil, že túto tému je potrebné diskutovať 

a zdôraznil, že práve otázku navýšenia prostriedkov konzultoval aj s ďalším členom komisie a 

to p. Adamkovičom. Spoločne porovnávali podobné typy samospráv ako je Stará Turá a ich 

financovanie do športovej oblasti.    

Následne predstavili tabuľku, kde boli jednotlivé samosprávy prehľadne zoradené a ich čiastky 

zobrazené pre porovnanie. Porovnanie výšky financií spočívalo v kapitole šport celkovo na 

energie, infraštruktúru ako aj výdavky pre subjekty.   

Na záver dodal tiež, že v minulom období bola podobná vízia navýšenia do tejto kapitoly 

rozpočtu prezentovaná, ale bez výraznejšieho dotiahnutia do finálnej verzie predstavenia. 

Navrhoval by tiež mechanizmus na základe, ktorého by v ďalšom období boli tieto prostriedky 

zvyšované automaticky. Teraz predstavil víziu, že by to mohlo byť aspoň na úrovni 2 % 

z príjmov.  

 

Do diskusie sa pripojil aj p. Nerád a zaujal ho údaj mesta Myjava, ktoré má len o 2.000 

obyvateľov viac, ale majú omnoho väčší príjem v bežných príjmoch ako naše mesto.  

Dodal tiež, že ak sa pobavíme o financovaní športu tak vždy je to o verejných a neverejných 

zdrojoch financovania. Upozornil, že veľká časť je v kluboch financovaná rodičmi a práve 

podnikateľské subjekty sú v tomto postavení možno v úzadí.  

Pripomenul, že by bolo vhodné ich zapojiť vo väčšej miere, resp. vysvetlil možnosti 

sponzorských zmlúv pre kluby so zapojením práve podnikateľských subjektov.  

 

Člen komisie p. Adamkovič doplnil predsedu a skontroloval údaje mesta Myjava z tabuľky 

s rozpočtom na web sídle, či nedošlo náhodou k nesprávne prezentovanému údaju. Konštatoval, 

že nie a následne vysvetlil tiež zaujímavé financovanie športovej oblasti v meste Štúrovo, kde je 

veľká časť funguje ako mestská príspevková organizácia. 

V rámci podnikateľského sektora navrhol osloviť tieto subjekty s možnosťou venovania 1 %, 2 % 

alebo 3 % podielu zo zaplatenej dane na šport v meste.   

 

Do diskusie vstúpil aj primátor mesta, ktorý bol prítomný na zasadnutí. Pripomenul, že 

z porovnania v tabuľke je zrejmé, že v budúcom období bude potrebné riešiť daňové zaťaženie 

mesta, resp. sa nad prehodnotením zamyslieť.  

Doplnil, že myšlienke zvýšiť objem finančných prostriedkov do oblasti športu v meste sa nebráni, 

ale je vhodné ju „namodelovať“ na určitý druh v príjmovej časti rozpočtu mesta. Doslova urobiť 

nejaký konsenzus porovnania príjmov vs. daňového zaťaženia. 

Ešte informoval, že určite bude vhodné urobiť nejaký zásah do tejto štruktúry, aby sa dosiahli 

min. tu komunikované a spomínané 2 %. 

 

Na záver primátor mesta ešte dodal, že musíme byť do svojich radov aj kritický, nakoľko je toto 

dobrá debata o podnikateľskom segmente a zapojenia do zvýšenia pre športovú oblasť mesta, ale 

je potrebné neostať len u slov pri stole, ale aktívne vyvolať a zapojiť športové kluby v meste 

a vstúpiť spoločne ako športovci do tejto debaty s podnikateľmi.  
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Pán Vido poznamenal, že by bolo možno vhodné za týmto účelom osloviť subjekty, ktoré pracujú 

v meste s možnosťou podpory športových subjektov, či už v rámci sponzorstva alebo darovacích 

možností.  

Doplnil, že vyvolať spoločný dialóg športových klubov/športovcov mesta s podnikateľskými 

subjektmi je výborný nápad a treba sa tým začať zaoberať. 

 

Ďalej už nemal nikto z prítomných žiadne doplnenie k tomuto bodu rokovania. 

 

4. Rôzne 

V tomto bode dal predseda komisie p. Antálek prítomným priestor, aby prezentovali svoje 

požiadavky, resp. otázky.   

 

Pani Vidová, informovala o liste pre kluby, ktorý im bol doručený od MŠA ohľadom platby za 

energie.  

 

Pán Nerád podrobne informoval o stave, ktorý nastal s tým, že na pokrytie energií pre tento rok 

bude chýbať aj po navýšení dotácie od mesta pre MŠA, zhruba okolo 10.000 €. Informoval, že 

kluby pôsobiace v zaradeniach MŠA sa budú musieť podieľať na úhrade v prepočte 600 € s DPH 

mesačne do konca roka 2023. Tieto veci boli s nimi prekonzultované a súhlasili s postupom 

i možnosťami úhrady. Priblížil tiež zazmluvnenie plynu a elektriny na budúci rok.  

 

Člen komisie p. Adamkovič sa spýtal, či by nebola možná úspora v rámci MŠA vybudovaním 

fotovoltiky na plavárni.  

 

Pán Nerád informoval, že náklady na vybavenie malej fotovoltickej elektrárne s úsporou zhruba 

polovice spotreby je náklad okolo 50.000 €. Návratnosť takejto investície prepočítal na cca 5 

rokov. Doplnil, že ak by sa mesto podieľalo a bolo ochotné znášať časť kapitálových nákladov 

pre takúto investíciu, kde je samozrejme počítaný príspevok z príslušnej eurofondovej výzvy, tak 

by spracovali projektovú dokumentáciu na takéto vybudovanie.  

 

Primátor mesta potvrdil, že do budúcnosti je takáto úspora, hlavne v takýto objektoch žiadaná 

a mesto by sa na časti určite podieľalo.  

 

Člen komisie p. Nerád potvrdil, že teda dajú vypracovať projektovú dokumentáciu k fotovoltickej 

infraštruktúre tak, aby bola k dispozícií ihneď k vhodne vyhlásenej výzve.  

 

Do tejto diskusie sa zapojil aj prítomný predseda MKK Stará Turá p. Nemček. Avizoval, že oni 

platia pomernú časť úhrady za energie prenajímateľovi kolkárne (objektu) p. Miškovičovi a tak 

nevidí dôvod, aby platili opäť zvýšený poplatok za energie, ktoré po nich on požaduje. 

 

Reagoval p. Nerád, ktorý vysvetlil, že za objekt kolkárne doteraz neúčtoval žiadne náklady. Tie 

platilo mesto v podobe dotácie pre MŠA, tak ako v ostatných prípadoch športových klubov 

v meste. To, že ich vyberal prenajímateľ objektu je vecou zmluvného vzťahu medzi ním a MKK. 

Tieto záležitosti je potrebné diskutovať priamo s prenajímateľom v tomto prípade p. Miškovicom 

a nie na komisii.   

 

Ďalej sa do diskusie prihlásila členka komisie p. Fabiánová a informovala sa v akom stave je 

možná rekonštrukcia oválu a ihriska na Ul. Hurbanovej. Pochválila pracovníkov z TSST, že 

pomáhajú udržiavať ihrisko v stave používania.  
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Na otázku reagoval primátor mesta s tým, že v predmetnom konaní prebieha momentálne 

kontrola a verí, že by sa s opravou mohlo začať ešte v tomto roku.  

 

V závere ešte predniesla požiadavku p. Vidová, či by mohla byť prijatá za členku Komisie MsZ 

pre šport. 

 

Predseda komisie p. Antálek informoval, že túto požiadavku zváži, ale nevidí to ako neriešiteľnú 

vec s tým, že preverí postup pri prijímaní nového člena, aby to bolo v poriadku aj s rokovacím 

poriadkom.   

 

Z prítomných už ďalej nemal nikto žiadne doplnenie k tomuto bodu rokovania.  

 

 

5. Záver 

Predseda komisie Mgr. Antálek poďakoval prítomným členom za účasť a o 17.30 hod. ukončil 

zasadnutie.  

 

 

 

 

 

 

 

            Zapísal:  Mgr. Miroslav Krč  ....................................... 

             

 

 

Schválil:  Mgr. Matej Antálek ....................................... 

 

 

 

 

Stará Turá 06.09.2023 

HLASOVANIE ČLENOV KOMISIE 

  
 

            
 

        

  M. ANTÁLEK J. ADAMKOVIČ L. BUKOVČAN K. FABIÁNOVÁ 

BODY 
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ZDRŽAL 

SA 
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ZDRŽAL 

SA 
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ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 
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SA 
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2. X     X          X     

  
 

            
 

        

  T. MALEK M. MEDŇANSKÝ M. NERÁD 
   

BODY 

PROGRAMU 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA    

1. X     X     X     
   

2. X     X     
 

  X 
   


